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Retsudvalget

Til:

Dato:

Justitsministeren

23. september 2009

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1290
Er det ministerens opfattelse, at den kriminelle lavalder ikke skal nedsættes 
efter, at regeringens Kommission vedrørende Ungdomskriminalitet er nået 
frem til, at man ikke vil anbefale en nedsættelse af den kriminelle lavalder, og 
kan ministeren redegøre for om regeringens politik for så vidt angår 
bekæmpelse af ungdomskriminalitet fastlægges af regeringen eller af 
Kommissionen vedrørende Ungdomskriminalitet og kan ministeren fastslå, 
hvilke områder regeringen ser frem til at fravige de af kommissionen 
anbefalede tiltag?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Marlene Harpsøe (DF).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfmabh@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup

formand
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